
 

 
Stichting Dorpsraad Rockanje 
Secr.: Sudemare 12 
3235 ES Rockanje 
T: 0652506072 
E: info@dorpsraadrockanje.nl 

 

  1  

  

Kort verslag bijeenkomst Dorpsraad Rockanje d.d. 08-02-2023 in het Getij te 
Rockanje  
Aanwezig: Frits van Luxemburg (voorzitter), René van de Hoek (secretaris), Jan Hoogstad 
(penningmeester), Ferry den Hoed (lid), Leen Klok (lid), Betsy Gouman (lid), Maarten-Jan de Koning 
(lid) en Nely van de Kolk (notulist).   

1. Opening   
Frits opent de vergadering om 20:00 uur.  
  

2. a. Vaststelling verslag van de bijeenkomst van 11 januari 2023                                                                                                                                                                                                    
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  
  
b. Actiepuntenlijst                                                                                                                                                                           
De actiepuntenlijst wordt doorgenomen en hierbij wordt het volgende gemeld.  
• De door René opgestelde brief aan het college over gemeentelijke communicatie wordt 

besproken en op een kleine aanvulling na in orde bevonden door alle leden.  
• Het actiepunt onveilige ruimtes heeft betrekking op de te houden schouw. De afhandeling 

daarvan is afhankelijk van de medewerking van de gemeente. Dit onderwerp blijft op de lijst 
staan.  

• Het actiepunt ontwikkelingen Carbidschieten/kerstboomverbranding blijft op de lijst staan. 
• Het actiepunt betreffende het overleg met de gemeente over subsidie blijft ook nog op de 

lijst staan. Jan stelt een concept begroting op en stuurt dit vervolgens naar ons allen. Jan 
vraagt aan Betsy om de factuur van VPRI voor het vervaardigen van de flyers nogmaals aan te 
leveren, voorts moet er in de begroting rekening worden gehouden met 2 
(inwoners)bijeenkomsten per jaar.   
De overige actiepunten zijn afgehandeld.   

3. Terugblik op de bijeenkomst van 25 januari 2023 
De bijeenkomst met Schouwen Duiveland is als goed en interessant ervaren. Het bericht in de krant 
n.a.v. deze bijeenkomst was ook prima, alleen vindt Ferry het jammer dat er weinig tot geen reacties 
n.a.v. dit artikel zijn gekomen. Zelfs niet van de Dorpsraden Oostvoorne en Tinte.  
Schouwen Duiveland gaf aan dat het belangrijk is om bijeenkomsten met inwoners en wethouders te 
organiseren. De te houden schouw zal ons waarschijnlijk het vertrouwen van de inwoners geven. 
 

4. Lopende zaken   
 
Duinhuisjes  
René heeft op de brief over de problematiek bij de Duinhuisjes een ontvangstbevestiging van de 
gemeente gekregen. Volgens de gemeente is het bestuursprobleem opgelost. Het probleem is 
echter het vertrek van vrijwilligers, waardoor er nu geen jaarprogramma is. Op voorstel van de 
dorpsraad Oostvoorne wordt de gemeente hier nog op geattendeerd. Het college gaat zich 
buigen over onze brief.   
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Het plaatsen van zonnepanelen  
René heeft een mail van raadslid Heijndijk ontvangen waarin hij vraagt naar de reden van het niet 
plaatsen van zonnepanelen op de woning van dhr. Hillenaar. René heeft uitgelegd dat de 
Woningbouwvereniging van plan is de woning te renoveren. René heeft overigens nog geen 
terugkoppeling van de heer Heijndijk gekregen, daar gaat hij achteraan. 
 
Reactie Mevrouw De Groot  
De door Mevrouw De Groot genoemde problemen in de openbare ruimte worden bewaard tot 
de schouw. Dit geldt ook voor overige binnengekomen reacties omtrent openbare verlichting en 
de door Leen verzamelde reacties. René gaat de mensen hierover berichten. 
Ferry gaat een bericht op FB zetten, met de mededeling dat we bezig zijn met een schouw en dat 
het in alle gevallen belangrijk is om van problemen in de openbare ruimte melding te maken bij 
het Servicepunt van de gemeente. 
  
Verzanding  
Van Mevrouw Postma is een mail ontvangen, waarin staat, dat er na februari een uitnodiging 
volgt voor een bijeenkomst.  Deze bijeenkomst zal zijn met de personen die zijn geïnterviewd 
over hun ideeën over de aantrekkelijkheid van onze kust en de kustbeleving en met andere 
personen die geïnteresseerd zijn. Tijdens deze bijeenkomst zal de initiatiefgroep delen welke 
invalshoeken, ideeën en oplossingsrichtingen er voor de korte termijn in de interviews zijn 
genoemd.   
  

5. Schouw 
Ferry is van mening dat de schouw in samenwerking met de gemeente moet plaatsvinden ook al 
zijn de meningen hierover wat verdeeld. Het verschil van mening komt vooral, omdat er wordt 
gevreesd dat het door de overgang naar de nieuwe gemeente Voorne aan Zee en de overdracht 
van taken te lang gaat duren voordat er een schouw gaat plaatsvinden. Ferry gaat opnieuw 
informeren of er al bekend is wie de nieuwe contactpersoon is. Schouwen Duiveland tipte     
overigens ook, dat het belangrijk is om met de gemeente op te trekken. Als er half april een 
schouw kan worden gehouden, dan is het de bedoeling om zo’n drie weken van tevoren een 
bericht op FB en in de krant te zetten.  
De werkgroep openbare ruimte wordt gevormd door de leden Ferry, Jan, Leen en Nely. De 
werkgroep zal voor het eerst op woensdag 15 februari bij elkaar komen.  
 

6. Bijeenkomst Tinte                                                                                                                                                                           
De bijeenkomst in Tinte op 21 februari gaat niet door. De gemeente heeft aan de Dorpsraad Tinte 
laten weten dat ze het jammer vinden dat de bijeenkomst niet door kan gaan, maar dat het 
college een Collegetour gaat maken en dat zij alle dorpsraden willen betrekken bij de 
ontmoetingen tijdens deze tour. We wachten nu de uitnodiging af en het is zaak dat we ons dan 
goed voorbereiden.  
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7. Communicatie 
De conceptbrief van René aan het college van B. en W. over communicatie wordt op wat kleine toevoegingen in 
orde bevonden en kan worden verzonden.       

                                                                                                                    
8. Overige onderwerpen / rondvraag 

Frits vraagt aan Maarten Jan hoe zijn gevoel over de Dorpsraad is tot nu toe en hij laat Betsy weten dat hij kennis 
heeft genomen van haar bericht over het plan aan de Achterweg.  
 
Betsy deelt mee, dat er nog flyers over zijn en of Leen deze misschien wil hebben, zodat ze 
bijvoorbeeld bij een volgende dag bij de Plus kunnen worden meegegeven. 

     
Betsy heeft de nieuwsbrief op de site gezet, deze staat onder het kopje ‘actueel nieuws’. 

     
Leen stelt voor om over 1 ½ maand weer een keer bij de Plus te gaan staan. 

     
René geeft aan dat er een aanmelding van een lid is binnengekomen, maar dat deze buiten de 
doelgroep valt.  

    
Ferry stelt voor om de vergaderingen van de diverse commissies en de gemeenteraad te volgen. 
Hierbij wordt de volgende verdeling afgesproken: Leen volgt de gecombineerde commissie 
vergadering  Algemene Zaken en Middelen (AZ/M) en Ruimte op 16 februari, René volgt de 
raadsvergadering op 23 februari, Nely volgt de vergadering van de commissie Samenleving op 7 
maart en Ferry volgt de vergadering van de commissie Ruimte op 9 maart. Schouwen Duiveland 
heeft ook meegegeven, dat het fysiek aanwezig zijn bij deze vergaderingen goed is voor de 
contacten en zichtbaarheid van de dorpsraad.. 

 
Voorts stelt Ferry voor om de agenda van onze vergaderingen en de verslagen, nadat ze zijn 
vastgesteld, te delen op de website. Daarmee wordt ingestemd. 

 
9. Volgende vergadering / sluiting 
     De volgende vergadering van de Dorpsraad vindt plaats op 8 maart 2023 in het Getij. 
   
     Omstreeks 21:50 uur sluit Frits onder dankzegging aan de aanwezige leden de vergadering.    
                                                                                                                                                                                                                    
  

                                                                                                                                                                                                             


